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Z á p i s n i c a 

 

z 13. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 22. septembra 2017 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 13. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 5 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 
 

1) Otvorenie – schválenie programu 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Vyhodnotenia plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 
4) Vypočutie prítomných občanov obce 
5) Prevod majetku obce 
6) Vysporiadanie pozemkov z Gréckokatolíckym arcibiskupstvom 
7) Informácia HK o ukončených kontrolách 
8) VZN 2/2017 ( Všeobecné záväzné nariadenie obce Veľký Lipník č. 2/2017 o 

podmienkach určovania a vyberania miestnych daní a miestneho poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce veľký Lipník).   
9) VZN 3/2017 ( Všeobecné záväzné nariadenie obce Veľký Lipník č. 3/2017 o 

umiestňovaní volebných plagátov na verejných priestranstvách a o zverejňovaní volebnej 

propagácie prostredníctvom iných médií v čase volebnej kampane na území obce Veľký 

Lipník)  
10) Dotácia pre FO Družstevník Veľký Lipník 
11) Rozpočet – a) plnenie rozpočtu obce 

                   b) rozpočtové opatrenia 
12) Informácie starostu obce  
13) Interpelácie poslancov 
14) Záver 

 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke.  
 

   /Uznesenie č. 1/3/2017/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: PaedDr. Katarína Špesová 
  Ing. Marián Jarembinský  
  Mgr. Ján Kuľanda  
  

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/3/2017/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 3/ Na predchádzajúcom 12. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 9.6.2017  

boli prijaté uznesenia č. 1/2/2017 – 21/2/2017, ktoré boli starostom podpísané a zverejnené. 

Prijaté uznesenia boli splnené, alebo sa plnia a nemám vedomosť o platnom a nesplnenom 

uznesení OZ. 

   /Uznesenie č. 3/3/2017/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
   

K bodu 4/ O vypočutie nikto nepožiadal.  
     

K bodu 5/  Na predošlom zastupiteľstve požiadal o vysporiadanie pozemku Ivan Gluchman.   

Tento pozemok sa nachádza v záhrade pred domom Ivana Gluchmana o výmere 30 m² , ďalší 

pozemok je situovaný za domom, medzi pozemkami slovenského vodohospodárskeho 

podniku a dvorom Ivana Gluchmana o výmere 176 m². Navrhujem schválenie odpredaja tohto 

pozemku z dôvodu, že obec tento pozemok dlhodobo nevyužíva a výškovými pomermi  aj 

funkčne prislúcha k pozemku žiadateľa.    

 Na obecný úrad bola dňa 21. 7. 2017 doručená žiadosť o vysporiadanie pozemkov, kde 

z časti na ich pozemkoch sú záhrady , ktoré sú vo vlastníctve obce. Konkrétna žiadosť je od 

pani Jaroslavy Grichovej a jedná sa o výmeru 30 m². Navrhujem schváliť zámer odpredaja 

tohto pozemku z dôvodu, že obec tento pozemok dlhodobo nevyužíva a výškovými pomermi 

aj funkčne prislúcha k pozemku žiadateľa.  

                                                                                                                 /Uznesenie č. 4/3/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

K bodu 6/ K vysporiadaniu pozemkov s Gréckokatolíckym arcibiskupstvom Prešov v časti 

obce ,,Bočkajovský kút“ nám bolo na Obec, dňa 23. 6. 2017 doručené písomné stanovisko 

ekonomickej rady Arcibiskupského úradu v Prešove, ktoré sa konalo 16. 6. 2017. Po 

vzájomnej konzultácií sme sa dohodli na odkúpení pozemku o výmere 785 m², navrhovaná 

cena je po vzájomnej dohode 3.- €/ m², dodal starosta.  

 

                                                                         /Uznesenie č. 5/3/2017/ /Uznesenie č. 6/3/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

K bodu 7/ Starosta poprosil Hlavného kontrolóra, aby predniesol správu o ukončených 

kontrolách obce Veľký Lipník, ktoré boli vykonané podľa schváleného plánu kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra.  

                                                                                                              /Uznesenie č. 7/3/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci                                                                                            

K bodu 8/ Dňa 7. 6. 2017 došlo vyrozumenie od prokurátora, kde nás upozorňuje na 

odstránenie terminologických nesúladov v jednotlivých článkoch nášho VZN. Následne sme 

prijali uznesenie č. 19/2/2017, ktoré schvaľuje vykonanie nápravy VZN o podmienkach 

určovania a vyberania miestnych daní a miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na území obce Veľký Lipník na najbližšie možné konané zastupiteľstvo. 

VZN sa upravilo a bolo zverejnené na úradnej tabuli obce a taktiež na internetovej stránke 

obce dňa 20. 7. 2017, pre pripomienkovanie bolo dostupné do 5. 8. 2017.  
 

                                                                                                               /Uznesenie č. 8/3/2017/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci  
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K bodu 9/ Taktiež sme museli prijať VZN č. 3/2017, ktoré ustanovuje priestor na 

vylepovanie volebných plagátov v obci. Návrh VZN bol zverejnený na úradnej tabuli obce 

a aj na internetovej stránke obce dňa 20. 7. 2017 a dostupné na pripomienkovanie  do 5. 8. 

2017.  

                                                                                                               /Uznesenie č. 9/3/2017/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 10/ Štatutárny zástupca TJ Družstevník Veľký Lipník Richard Želonka požiadal        

o dotáciu v sume 1 200.- €. Dotácia bude použitá na zabezpečenie nákladov  materiálno – 

technického zabezpečenia mužstiev kategórie U13 a U15.  

                                                                                                               /Uznesenie č. 10/3/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 11 
a) Materiál Vám bol zaslaný spolu s pozvánkou. Poprosím hlavného kontrolóra, aby Vás 

oboznámil s plnením rozpočtu obce s čerpaním príjmov a výdavkov formou diskusie, ktorú 

otváram. 
                                                                                                /Uznesenie č. 11/3/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 
b) Aj k tomuto bodu bol zaslaný materiál spolu s pozvánkou, a následne starosta otvoril 

diskusiu, kde jednotlivé úpravy rozpočtu prerokovávalo obecné zastupiteľstvo. 
                                                                                                               /Uznesenie č. 12/3/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 12/  

a) Dňa 11. 9. 2017 prišla na obec žiadosť o sponzorský príspevok od MO SRZ SSV.  

                                                                                                               /Uznesenie č. 13/3/2017/ 

Hlasovanie: ZA: 1 (Labovský Vasil) 

   PROTI: 0 

   ZDRŽALI SA: 4 (Hrebík Jaroslav, Ing. Marián Jarembinský, PaedDr. Katarína   

Špesová, Mgr. Ján Kuľanda) 

 

b) MŠ – dlhotrvajúcim problémom je strecha na budove MŠ. Každý rok dochádza k 

pretečeniu vody cez strechu, čím dochádza k poškodeniu stien, ktoré splesnivejú pre 

zatekanie. Každoročná oprava je už nepostačujúca a pre alarmujúci stav strechy na budove 

MŠ bude nutná kompletná rekonštrukcia strechy, ten istý problém je aj na zdravotnom 

stredisku a objavil sa už aj v dome smútku.  
 

c) Tribúna - obec dá vypracovať projekt o postavení tribúny na futbalovom ihrisku. V mesiaci 

október alebo v novom roku, by mali vyjsť výzvy na športoviská, tak sa budeme môcť 

uchádzať s týmto projektom o dotáciu. 

 

d) Projekty: 
- Rekonštrukcia zdravotného strediska  - náš projekt vyhovel a splnili sme aj všetky 

podmienky, avšak pre nedostatok financií nám dotácia nebola pridelená. 
 

- Rekonštrukcia miestnych komunikácií – našu žiadosť z februára 2016 zaevidovali, 

momentálne prebieha vecné hodnotenie projektov, preto nám nemôžu poskytnúť bližšie 

informácie. 
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- Kanalizácia a ČOV aj tento rok budeme podávať žiadosť na Environmentálny fond. 
 

- Multifunkčné ihrisko pri ZŠ možnosť podania žiadosti je do konca novembra, a tak sa 

opätovne pokúsime žiadať o dotáciu na tento projekt. 
 

- Multifunkčné ihrisko v Šoltysej. Bola vykonaná verejná súťaž o dodávateľa, cena je          

cca 16 000.- €. Samozrejme v cene nie sú zahrnuté ešte náklady na podklad. 
 

- Kamerový systém bezpečnostného projektu. Nemáme žiadnu informáciu ohľadom  projektu, 

či sa už vyhodnocovali projekty alebo nie. 
 

- Hasičská zbrojnica – aj keď sme už podali žiadosť v marci,  vyšlo nové usmernenie a všetky 

obce museli podávať žiadosti nanovo. Tentokrát už o niečo zložitejšie ako v prvom kole. 

Kedy sa budú vyhodnocovať tieto projekty nemáme informáciu. 
 

- Vlajkový projekt – altánok so stojanom na bicykle a odpadkovým košom. Pre problémy vo 

verejnom obstarávaní sa stavba altánku predĺžila. Tento týždeň nám bola doručená verzia 

altánku ako bude vyzerať. Jeho presné umiestnenie budeme konzultovať s geodetom 

a projektantom budúci týždeň. 

                                                                                                         /Uznesenie č. 14/3/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

K bodu 13/  Možnosť interpelácie využil poslanec Jaroslav Hrebík, ktorý sa informoval 

ohľadom stavebnej sutí na futbalovom ihrisku a pozemku vedľa domu č. 96. 
                      

K bodu 14/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 13. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku,  22. 9. 2017 

 

 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková       ............................................ 
 

 

 

 

 

 Ing. Peter Labant 

    starosta obce 
     


